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Ny lag om separat insamling av matavfall

Bra ordning i återvinningsrummen
Det är med stor glädje vi noterar att ordningen i återvinningsrummen har blivit bättre,  

även under jul - och nyårshelgen då det produceras mer avfall. Containern har underlättat  
och använts, förhoppningsvis med rätt innehåll.

Byte av tak
Vi kommer under början av året att inleda projekteringen av det takbyte vi informerat om sedan 2021.  

Arbetet är omfattande och vi kommer att presentera en ungefärlig tidsplan för projektet framöver.

Motiv till höjda avgifter
Vi har fått flera synpunkter på den avgiftshöjning som trädde i kraft vid årsskiftet.  

Styrelsen har arbetat aktivt för att hålla tillbaka höjningen men en generell kostnadsökning i samhället,  
ökade framtida underhållskostnader samt högre räntenivåer gör att vi nu tvingas till denna höjning.  

  Påminnelse om styrelsens uppdrag
Styrelsen arbetar hela tiden med er boendes bästa för ögonen. Det kan finnas synpunkter gällande avgifter, 

värme, p-platser med mera vilket vi respekterar men vi förväntar oss då att man för fram dessa vid rätt tillfälle 
(stämma, medlemsdialog, brev eller E-Post) och i saklig och respektfull ton.
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Ny lag om separat insamling av matavfall

Från och med 1 januari 2024 är det enligt lag obligatoriskt i hela  
Sverige att sortera ut matavfall från hushåll och verksamheter. 

Detta gäller även bostadsrättföreningar och självklart då även  
Brf Halmstadshus nr 17

Använd de gröna påsarna som finns i matvarubutiken och placera påsen  
med matavfall (inget annat) i det bruna kärlet.

Ytterligare kärl är beställda sedan tidigare men tyvärr är där lång leveranstid.

Efterlever vi som förening inte denna lag kommer vi att drabbas  
av vite och/eller utebliven avfallshämtning (gäller allt avfall)


